

Date: November 29th, 2024

التاريخ: 29 نوفمبر 2024

Circular No:30/ AY 2024-2025

Subject: National Day Celebrations and Eid Al Etihad Holiday

Dear Parents and Guardians,

We are excited to recount the remarkable success of our UAE National Day celebrations, which lasted an exhilarating three days.

Students from Pre-Kindergarten to Grade 12 came together to participate in a vibrant array of festivities that beautifully showcased the unity and spirit of our community. The days were filled with colorful performances, cultural exhibits, and engaging activities, reflecting our nation's rich heritage and pride. It was a heartwarming display of togetherness, as each student contributed enthusiasm and creativity to honor this significant occasion.

The kindergarten and elementary students took center stage in a vibrant celebration, with more than 1,900 young performers and some middle and high school students showcasing their talents in the theater over an exhilarating two-day event.

Our devoted music teachers, Arabic and English teachers, and committed staff poured their hearts into training and preparing these enthusiastic students for what would become genuinely unforgettable performances. The room buzzed with energy, lively and vibrant as children unleashed their creativity and showcased their incredible skills. Their laughter filled the air, igniting a sense of joy and wonder that was truly infectious.

Every smile and enthusiastic cheer added to the exhilarating atmosphere, making it a celebration of style and splendor. It was a grand spectacle that highlighted their remarkable talent and illustrated the dedication and teamwork that went into each act. We are incredibly proud of these young stars' hard work, determination, and achievements.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نحن متحمسون لنعبر عن نجاح احتفالاتنا باليوم الوطني الإماراتي، التي استمرت لثلاثة أيام مفعمة بالحيوية.

حيث اجتمع الطلاب من مرحلة ما قبل رياض الأطفال إلى الصف الثاني عشر للمشاركة في مجموعة من الأنشطة التي عكست روح الوحدة والتضامن داخل مجتمعنا. كانت الأيام مليئة بالعروض الملونة والمعارض الثقافية والأنشطة المثيرة التي تعكس تراثنا الغني وفخرنا كأمة. كان ذلك عرضاً مؤثراً للتكاتف، حيث ساهم كل طالب بحماسة وإبداعه لتكريم هذه المناسبة الهامة.

كان طلاب رياض الأطفال والمرحلة الابتدائية في صدارة الاحتفالات، حيث قدم أكثر من 1900 طالب وطالبة من المرحلة الابتدائية وبعض طلاب المرحلة المتوسطة والعليا عروضهم المميزة في المسرح على مدار يومين مليئين بالإثارة.

لقد بذل معلمو الموسيقى واللغة العربية واللغة الإنجليزية، إلى جانب الموظفين الملتزمين، جهودهم الكبير في تدريب الطلاب المتحمسين وتحضيرهم لتقديم عروض لا تُنسى. كان المسرح يعج بالطاقة، مليئاً بالحيوية والنشاط، حيث أطلق الأطفال إبداعاتهم وعرضوا مهاراتهم الرائعة. ملأت ضحكاتهم الأجواء، مما أشعل فينا شعوراً بالفرح والدهشة كان معدياً.

كل ابتسامة وتشجيع حماسي أضاف إلى الأجواء المفعمة الإثارة، مما جعلها احتفالية مميزة تعكس الأناقة والتألق. كانت عرضاً كبيراً يبرز موهبتهم الاستثنائية ويظهر الجهود الجماعية التي بُذلت في كل عرض. نحن فخورون جداً بجهود هؤلاء النجوم الصغار، وعملهم الجاد، وعزيمتهم، وإنجازاتهم.

We want to extend our **sincere gratitude to all the parents** who attended the event and demonstrated their unwavering support throughout the occasion. Your respect for the designated time slots, our school's regulations, and adherence to the outlined procedures significantly contributed to the smooth flow of activities. By doing so, you showed a commitment to creating an accommodating environment and respect for all families, aligning with the school's request to ensure everyone had an opportunity to view the performances and participate. Thank you for your cooperation and for making the event a resounding success. We take pride in their involvement and the strong sense of community they cultivated.

In line with the government's recent announcement, the **Eid Al Etihad holiday will be observed on Monday, December 2nd, and Tuesday, December 3rd, 2024**. School will resume on Wednesday, December 4th, 2024, at 7:45 a.m. Students will revise for the examinations with their teachers, which will follow on December 5, 2024.

Please note that beginning December 4th, school will conclude at 1:00 p.m. each day until the end of the term.

We also wish His Highness Sheikh Mohamed bin Zayed bin Sultan Al Nahyan and all our Ajyal Families a blessed **Eid Al Etihad 53rd**.

May this special occasion bring joy, prosperity, and continued success to our beloved nation.

Thank you for your continued support, and we look forward to welcoming our students as they return on **December 4th**.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director

نود أن نتقدم بجزيل الشكر لجميع أولياء الأمور الذين حضروا الحدث وأظهروا دعمهم الثابت طوال المناسبة. إن احترامكم للأوقات المحددة، ولوائح المدرسة، والالتزام بالإجراءات الموضوعية ساهم بشكل كبير في سير الأنشطة بسلاسة. من خلال ذلك، أظهرتم التزامًا بخلق بيئة مرنة ومحترمة لجميع الأسر، بما يتماشى مع طلب المدرسة لضمان أن يتاح لجميع الحضور فرصة مشاهدة العروض والمشاركة. شكرًا لتعاونكم ولجعل هذا الحدث نجاحًا باهرًا. نحن فخورون بمشاركتكم وبروح المجتمع القوية التي تم تعزيزها.

تماشيًا مع الإعلان الأخير من الحكومة، سيتم الاحتفال بعطلة عيد الاتحاد يومي الإثنين 2 ديسمبر والثلاثاء 3 ديسمبر 2024. ستستأنف المدرسة في الأربعاء 4 ديسمبر 2024 الساعة 7:45 صباحًا. سيقوم الطلاب بمراجعة الدروس مع معلمهم استعدادًا للامتحانات التي ستبدأ في 5 ديسمبر 2024.

يرجى ملاحظة أنه اعتبارًا من 4 ديسمبر، ستنتهي المدرسة في 1:00 ظهرًا يوميًا حتى نهاية الفصل الدراسي. كما نتمنى لصاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان ولجميع عائلات أجيال عيد اتحاد سعيد 53.

نتمنى أن تحمل هذه المناسبة الخاصة الفرح والازدهار والنجاح المستمر لأمتنا الحبيبة. شكرًا لكم على دعمكم المستمر، ونتطلع إلى الترحيب بطلابنا عند عودتهم في 4 ديسمبر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

